

SPRING / SUMMER 2020

ORDERBOOK



BARBARA LEBEK



CONTENT

Leuchtende Farben und ausdrucksstarke Prints stehen im Mittelpunkt der Barbara Lebek-Kollektion

Frühjahr / Sommer 2020. Kräftiges Pink, Mint und Coral sind die starken Statements in Sachen Farbe zum Saison-Auftakt und werden von edlen Farbklassikern wie Schwarz / Sand und Navy / Red ergänzt.

The Barbara Lebek collection spring / summer 2020 focuses on brilliant colours and eye-catching prints. Intense pink, mint and coral make a bold statement in terms of colour for the season's kick-off and are complemented by elegant colour classics such as black / sand and navy / red.



01

PINK
LADY



02

OCEAN
CRUISE



03

PEPPERMINT
FRESH



04

CORAL
BEACH



05

SAFARI
LODGE

PINK LADY



LOOK 1 BLAZER 5533

T-SHIRT 5548 | TROUSERS 6106

01

COLOURING

Intensives Pink zieht alle Blicke auf sich und wird durch klassisches Schwarz tragbar.

Intense pink attracts all the attention and is made wearable in combination with classic black.



PRINTS

Animalprints in Rosa-Schattierungen von Pink bis Nude bekommen durch grafische Verfremdungen einen innovativen Look.

From pink to nude, animal prints in rose shades are graphically altered for an innovative look.



FABRICS

Übergangsqualitäten wie Punto Milano in Glencheck und Uni, Doubleface-Strick oder Matelassé machen die neuen Frühlingsfarben sofort tragbar.

In-between qualities such as punto milano in glencheck or plain-coloured, doubleface knitwear or matelassé make the brand-new spring colours instantly wearable.



SHAPES AND DETAILS

T-Shirts und Tuniken gibt es jetzt mit allen Ärmellängen. Trendige Longblazer aus dekorativem Punto Milano schmeicheln der weiblichen Figur.

T-shirts and tunics are available with all sleeve lengths now. Trendy longblazers made of decorative punto milano flatter the female figure.



2

LOOK 2 CARDIGAN 5564 | DRESS 5538

LOOK 3 BLAZER 5537 | T-SHIRT 5558

TROUSERS 5535



3



4

LOOK 4 BLOUSE 5549 | TROUSERS 5536

CASUAL KAPSEL

„Graphic Flowers and Stripes“ zieren fantasievoll ausgearbeitete T-Shirt Variationen. Sweatshirts, Tuniken und Strickmodelle in softem Grau und Nude-Tönen runden den Casual-Style ab.

“Graphic flowers and stripes” adorn fancifully elaborated T-shirt variations. Sweatshirts, tunics and knitwear in soft grey and nude tones complete the casual look.



T-SHIRT 5504



5



T-SHIRT 5503



TUNIC 5500



GILET 5511



PULLOVER 5513

OCEAN CRUISE



LOOK 1 CARDIGAN 5674
T-SHIRT 5665 | TROUSERS 5642

02

COLOURING

„Navy, red & white“ verleihen einen dynamischen Frühlingslook.
Noch schicker wirkt die cleane Kombination von „navy & white“.

“Navy, red & white” help to create a dynamic spring look.
Even more fashionable is the clean combination of “navy & white”.



PRINTS

Klare, graphische Prints wie „Flowers & dots“ oder
„Grafic-patch“ prägen die Kollektion.

Clear graphic prints such as “Flowers & dots” or
“Grafic-patch” shape the look of this collection.



FABRICS

Die Blazer-Styles umfassen Ringel-Blazer, Uni-
Strukturstreifen, Bicolour Bouclé, Quilted Looks und
Minidot-Qualitäten aus komfortablen Jerseys.

The blazers made from comfortable jerseys include
striped fabrics, plain textured stripes, bicolour bouclé,
quilted looks and minidots.



SHAPES AND DETAILS

Paspelierungen und Steppungen sorgen für einen
sportiven Kick. Weite, fließende Hosen mit Tailen-Tunnel oder
Gummibund kreieren eine neue, komfortable
Schnittführung.

Piping and stitching provide a sporty look. Wide, flowing
trousers with drawstrings or elastic waistbands create a
comfortable new cut.



2

LOOK 2 DRESS 5643

CARDIGAN 5677

LOOK 3 TUNIC 5644

TROUSERS 5640



3



LOOK 4 BLAZER 5631 | T-SHIRT 5647 | TROUSERS 5640

CASUAL KAPSEL

Feminine Navy-Flowers, maritime Ringelemente und azurblaue Farbakzente verleihen dem Outfit einen frischen Look.

Feminine navy flowers, maritime stripes and azure blue colour accents give the outfit a fresh look.



T-SHIRT 5604



LOOK 5 T-SHIRT 5605 | TROUSERS 5639



T-SHIRT 5603



GILET 5613



SWEATSHIRT 5614

6

PEPPERMINT FRESH



LOOK 1 DRESS 5754

03

COLOURING

Die Farbkombination von Mintgreen und Stonegrey wirkt erfrischend, hell und feminin.

The colour combination of mintgreen and stone grey looks refreshing, bright and feminine.



PRINTS

Helle Grün-Schattierungen und Blue-Shades verbinden sich in Paisley- und Dotdessins zu einer innovativen Farbharmonie.

Paisleys and dotdessins in bright green and blue shades create an innovative harmony of colour.



FABRICS

Crêpe Marocain- Qualitäten in 100% Viskose verbinden ein angenehmes, leichtes Tragegefühl mit einem schweren Stoff-Fall.

Crêpe Marocain qualities in 100% viscose combine a light wearing comfort with a heavy fabric fall.



SHAPES AND DETAILS

Figur-schmeichelnde Midiröcke und -kleider zeigen ein neues Längenspiel von kniebedeckt bis wadenlang.

Figure-flattering midi skirts and dresses come in different lengths – from knee covered to calf long.



2

LOOK 2 BLAZER 5730 | T-SHIRT 5766 | SKIRT 5747



3



4

LOOK 3 BLOUSE 5745 | PULLOVER 5770

TROUSERS 5736

LOOK 4 BLAZER 5734 | TUNIC 5753

TROUSERS 5735

CASUAL KAPSEL

Fancyshirts mit außergewöhnlichen Animal-Motiven werden mit farblich passenden Basics, wie Polos, Tops, T-Shirts und Jersey-Jäckchen kombiniert.

Fancy t-shirts with extraordinary animal prints are combined with colour-matching basics such as polo shirts, tops, t-shirts and jersey jackets.



T-SHIRT 5707



LOOK 5 T-SHIRT 5706 | TROUSERS 5736 | BAG 5756



PULLOVER 5715



GILET 5712



T-SHIRT 5708



T-SHIRT 5705

CORAL BEACH



LOOK 1 BLAZER 5833

T-SHIRT 5861 | TROUSERS 5834

04

COLOURING

Leuchtendes Coral, Offwhite und sandiges Taupe bringen intensive Farbkraft in die Kollektion.

Bright coral, off-white and sandy taupe add intense colours to the collection.



PRINTS

Große Grafik-Muster stehen neben Animals mit Ethno-Touch und bekommen durch die Töne Coral bis Orange eine intensive Farbkraft verliehen.

Large graphic patterns are added to animal prints with an ethno touch and get through the tones of coral to orange an intense colour power.



FABRICS

Gewaschener Leinen in Coral und Taupe oder in Allover-Druck überzeugt mit angenehm, kühlem Trage-Gefühl an heißen Tagen.

Washed linen in coral and taupe or as all-over print ensures a pleasant, cool wearing sensation on hot days.



SHAPES AND DETAILS

Kleider sind diesen Sommer nicht nur wunderschön, sondern auch bequem, schmeichelnd und selbstverständlich.

Dresses are not only beautiful, but also comfortable and flattering and a must-have for this summer.



LOOK 2 DRESS 5846



3

LOOK 3 CARDIGAN 5876

T-SHIRT 5862 | SKIRT 5847

LOOK 4 TUNIC 5850

TROUSERS 5839



4

CASUAL KAPSEL

Inspiriert von tropischen Palmenblättern und Flamingos sorgt das Thema „Tropical flamingo“ sofort für Holiday-Feeling.

Inspired by tropical palm leaves and flamingos, the theme „Tropical flamingo“ creates an immediate holiday feeling.



T-SHIRT 5804



5



HOODIE 5815



PULLOVER 5814



T-SHIRT 5805



T-SHIRT 5806

SAFARI LODGE



LOOK 1 BLAZER 6045
T-SHIRT 6062 | TROUSERS 6035

05



COLOURING

Edel und klar verzichtet die Kollektion auf laute Farb-Statements, ohne an Wirkung zu verlieren.

Classy and clean, the collection sets loud colour statements aside without losing any of its effect.



PRINTS

Ethnisch inspirierte Dessins geben der sachlichen Farbigkeit Authentizität und Wärme.

Ethnically inspired designs give the clean colour theme authenticity and warmth.



FABRICS

Leichtes Leinen, Baumwolle und Viskose sorgen für den Wohlfühl-Effekt an heißen Sommertagen.

Light linen, cotton and viscose provide a feel-good effect on hot summer days.



SHAPES AND DETAILS

Chiffon, Spitze, Ringel und Lurex gehören im Sommer genauso zu den Must-haves wie Tops mit leicht überschnittenen Schultern.

Chiffon, lace, stripes and lurex are just as much a must-have in summer as tops with slightly overlapped shoulders.



2

LOOK 2 DRESS 6037

LOOK 3 BLAZER 6034

T-SHIRT 6001 | TROUSERS 6035



3



LOOK 4 TUNIC 6042 | TROUSERS 6035

CASUAL KAPSEL

Raubkatzen-Prints werden mit stylischen Zebra-Mustern oder bunten Blumen-Prints gemixt.

Leopard prints are mixed with stylish zebra patterns or colourful flower prints.



JACKET 6000



TOP 6001



5



HOODIE 6007



T-SHIRT 6012



T-SHIRT 6008



LOOK 6 T-SHIRT 6010 | TROUSERS 6035

OVERVIEW

SPRING/ SUMMER 2020





SEASON'S TRENDS

FOR YOU AT
ONE SIGHT



BARBARA LEBEK

KIRBURGER STRASSE 1
56470 BAD MARIENBERG
DEUTSCHLAND

WWW.LEBEK.DE